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SEM.152.1.2016 

Pan Dariusz Petryka

W  odpowiedzi  na  petycję  w  sprawie  wprowadzenia  przez  Prezydenta  Miasta

Legionowo  rejestru  umów  w  Biuletynie  Informacji  Publicznej  uprzejmie  informuję,

że  w  Urzędzie  Miasta  Legionowo  nie  prowadzi  się  centralnego  rejestru  umów.

Każda  komórka  organizacyjna  odpowiedzialna  merytorycznie  za  umowę prowadzi  swój

rejestr/wykaz/spis umów, który udostępniany jest w trybie ustawy z dnia 6 września 2001 r.

o dostępie do informacji publicznej. 

Po dokonaniu analizy zgłoszonego w petycji zagadnienia, a także biorąc pod uwagę

wieloletnią  praktykę,  liczbę  spraw  prowadzonych  przez  komórki  organizacyjne  Urzędu

oraz  znikome  zainteresowanie  wglądem do  rejestru,  podtrzymuję  dotychczas  stosowaną

formę prowadzenia przez komórki organizacyjne Urzędu rejestrów/wykazów/spisów umów

i sposób ich udostępniania. 

 Z poważaniem

Prezydent Miasta

mgr Roman Smogorzewski


